

الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش.م.ع.ع

النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2018م للمجموعة

التزاما بالمتطلبات التنظيمية الحالية، يسر الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش.م.ع.ع أن تقدم لكم ملخص القوائم المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2018م

الإرقام بالألف
ريال عماني

المجموعة			التفاصيل
نسبة التغير %	30 يونيو 2017	30 يونيو 2018	
19%	68,432	81,702	إجمالي قيمة الأقساط المكتتبة
13%	34,124	38,506	صافي إيرادات أقساط التأمين
12%	(25,210)	(28,283)	صافي مصاريف المطالبات
45%	264	383	صافي تكاليف الاستحواذ ومصاريف الوثائق
16%	9,179	10,606	صافي نتائج الاكتتاب
18%	(4,896)	(5,799)	مصاريف إدارية بما في ذلك التكاليف المالية
21%	1,234	1,487	الإيرادات من الاستثمار
14%	5,516	6,295	الربح قبل الضرائب
15%	(813)	(934)	مخصص ضريبة الدخل
14%	4,704	5,362	صافي الربح بعد الضرائب
-11%	(326)	(291)	دخل شامل آخر
16%	4,378	5,071	إجمالي الدخل الشامل الآخر للفترة

إيضاحات

- 1- المقارنات لعام 2017 مستخلصة من النتائج الأولية المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2017م.
- 2- النتائج السابقة تقديرات أولية وتخضع للعديد من العوامل مثل مراجعة عوائد التأمين من خبير اکتواري خارجي.
- 3- تتضمن نتائج المجموعة نتائج غير مدققة وتقديرات الشركات التابعة والشقيقة وتخضع هذه النتائج لموافقة مجلس إدارة الشركات التابعة والشقيقة.
- 4- ان هذه النتائج المالية أولية وغير مدققة وتخضع للمراجعة من قبل لجنة التدقيق وتنتم الموافقة عليها من قبل مجلس الإدارة.



G. Juncos

[Signature]

National Life & General Insurance Company SAOG

Initial unaudited interim financial results for the six months ended 30th June 2018 for the Group

In compliance with current regulatory requirements, National Life & General Insurance Company SAOG is pleased to report the initial summarized unaudited interim financial results for the six months ended 30th June 2018.

Figures in RO '000s

Particulars	Group		Change%
	30 th June 2018	30 th June 2017	
Gross Written Premium	81,702	68,432	19%
Net Insurance Premium Revenue	38,506	34,124	13%
Net claims expense	(28,283)	(25,210)	12%
Net acquisition cost & policy fees	383	264	45%
Net underwriting results	10,606	9,179	16%
Management expenses including finance cost	(5,799)	(4,896)	18%
Investment income	1,487	1,234	21%
Profit Before Tax	6,295	5,516	14%
Provision for income tax	(934)	(813)	15%
Net Profit after Tax	5,362	4,704	14%
Other comprehensive income	(291)	(326)	-11%
Total comprehensive income for the period	5,071	4,378	16%

Notes:

- Comparative figures of 2017 are extracted from the audited interim financials of the six months ended 30 June 2017.
- The above results are initial estimates and are subject to various factors such as review of insurance funds from external actuary.
- Group results incorporate the unaudited management accounts/estimates of subsidiaries. These results are subject to finalization/review and approval of respective Boards of subsidiaries.
- The above results are unaudited and subject to review by Audit and Controls Committee and approval by Board of Directors.



S. Alwanth

R. Alwanth